
Raadsvragen flexibele woonruimte (zoals tiny houses)

Binnen de gemeente is veel vraag naar flexibele woonruimte voor onder 
andere spoedzoekers en jongeren. Tiny houses zou hier een mooie 
oplossing voor zijn! In Dedemsvaart en Hardenberg staan al tiny houses.

Afgelopen jaren hebben wij diverse keren gesproken over de mogelijkheden van tiny houses binnen 
de Gemeente Dalfsen.

Op 18 november 2019 is er opiniërend gesproken over beleid en pilots tiny houses en aanpassen van 
de beleidsregels om dat mogelijk te maken. Op 7 september 2020 heeft er een vervolgdiscussie 
plaatsgevonden betreffende het ontwikkelen met kwaliteit in het buitengebied.

Het is nu september 2021, de druk op de woningmarkt wordt steeds hoger en de definitieve 
beleidsregels zijn nog niet vastgesteld.

De CDA-fractie heeft dan ook de volgende vragen:

- Waarom is het ons nog niet gelukt een (of meerdere) pilotproject(en) met flexibele woonruimte 
te realiseren in samenwerking met woonstichtingen of andere organisaties?
o Waar zitten de belemmeringen en welke mogelijke oplossingen ziet het college hierbij?

- Is er contact met de Gemeente Hardenberg? Kennen wij hun ervaringen met de tiny houses?
- Waarom is het de Gemeente Dalfsen nog niet gelukt om de beleidsregels betreffende 

ontwikkelen in het buitengebied vast te stellen?


